

16.03.

TASTINGS & EVENTS

WHITE PINOT PARADISE BURGUNDERWUNDER DEUTSCHLAND

ganztägige offene Verkostung • all-day tasting at the bar

11:00

Preisverleihung White Pinot Paradise • Burgunderwunder Deutschland

Die Jury des Deutschen Weininstituts zeichnet die drei besten deutschen weißen Burgunder in den Kategorien Grauburgunder, Weißburgunder & Chardonnay aus.

Award Ceremony White Pinot Paradise • Burgunderwunder Germany

Among hundreds of wines, the jury of the German Wine Institute has selected the three best German white Pinot wines, in the categories Grauburgunder, Weißburgunder & Chardonnay.

12:30

Perlen im Glas • Das Potenzial deutscher Burgundersekte

Das Deutsche Weininstitut präsentiert eine Auswahl an weißen Burgundersekten aus den deutschen Anbaugebieten.

Germany Sparkles • The Potential of Pinot Sekt

The German Wine Institute presents a selection of white Pinot Sekts from the German wine-growing regions.

14:00

Generation Riesling • Love the wine you're with

Die weltgrößte Organisation von jungen Winzerinnen & Winzern lädt zur Verkostung ein.

Generation Riesling • Love the wine you're with

The world's largest organization of young winemakers invites you to a lovely wine tasting.

15:30

Red Pinot Paradise • Burgunderwunder Deutschland

Das Deutsche Weininstitut präsentiert eine Auswahl an exklusiven roten Burgunderweinen aus den deutschen Anbaugebieten.

Red Pinot Paradise • Burgunderwunder Germany

The German Wine Institute presents a selection of red Pinot wines from the German wine-growing regions.

TASTINGS & EVENTS

17.03.

WHITE PINOT PARADISE BURGUNDERWUNDER DEUTSCHLAND

ganztägige offene Verkostung • all-day tasting at the bar

9:30

ProWein Pressekonferenz Die Messe Düsseldorf und das Deutsche Weininstitut präsentieren Daten und Fakten zur ProWein und zum globalen Weinmarkt.

ProWein Press Conference Messe Düsseldorf and the German Wine Institute present facts and figures on ProWein and the global wine market.

10:30

Verleihung Preis der Deutschen Weinkritik 2025

Vergeben von Weinfeder e.V. – Verband Deutscher Weinpublizisten

Award of German Wine Critics Prize 2025

Awarded by Weinfeder e.V. – the Association of German Wine Journalists

11:30

Sensorische Weinanalyse – WSET, IHK Sommelier und DWI im Vergleich

Moderierte Verkostung deutscher Burgunderweine für die Weiterbildung in der Weinbranche

Practical tips to improve your sensory with WSET, IHK Sommelier & DWI

Moderated tasting of German Pinot wines for all interested in wine education

13:00

Generation Riesling • Love the wine you're with

Die weltgrößte Organisation von jungen Winzerinnen & Winzern lädt zur Verkostung ein.

Generation Riesling • Love the wine you're with

The world's largest organization of young winemakers invites you to a lovely wine tasting

15:30

German Wine Professionals • Ausbildung in allen 13 deutschen Anbaugebieten

Florian Koch stellt den praxisorientierten Spitzen-Lehrgang des DWI vor.

German Wine Professionals • Wine Education in all 13 German Wine Regions

Florian Koch introduces the DWI's top practice-oriented training course.

17:00

Generation Riesling Abendbrot

Don't mess with my wine – Abendbrot mit der Generation Riesling

Generation Riesling Abendbrot

Don't mess with my wine – Relaxing sip & snack with Generation Riesling



TASTINGS & EVENTS

18.03.

WHITE PINOT PARADISE BURGUNDERWUNDER DEUTSCHLAND

ganztägige offene Verkostung • all-day tasting at the bar

09:30

Der frühe Vogel schlürft den Sekt

Frühstückchen mit der Generation Riesling

The early bird sips the Sekt

Mini Breakfast with Generation Riesling



11:00

Generation Riesling • Love the wine you're with

Die weltgrößte Organisation von jungen Winzerinnen & Winzern lädt zur Verkostung ein. Leidenschaftlich und experimentierfreudig begeistert die Generation Riesling die internationale Weinszene mit charakterstarken handwerklichen Weinen.

Generation Riesling • Love the wine you're with

The world's largest organization of young winemakers invites you to a lovely wine tasting. The passionate group is eager to renew the German wine scene by experimenting with various techniques resulting in outstanding wines.

14:30

Red Pinot Paradise • Burgunderwunder Deutschland

Das Deutsche Weininstitut präsentiert eine Auswahl an exklusiven roten Burgunderweinen aus den deutschen Anbaugebieten.

Red Pinot Paradise • Burgunderwunder Germany

The German Wine Institute presents a selection of red Pinot wines from the German wine-growing regions.